

User Manual

True Wireless Earbuds

激活耳機並給耳機充電 充電金屬觸點

USB充電插口

麥克風/LED燈

將耳機放入充電盒中(充電金屬點相對)充電中亮紅燈,充



雙耳機配對和連接手機

同時將兩只耳機從充電盒取出,等待2-3秒 耳機自動開機串聯,待一邊耳機藍燈慢閃時 另一邊耳機紅藍燈交替閃爍進入配對狀態, 手機搜索連接"Model"並點擊完成連接。如 果連接失敗,把兩個耳機放入充電盒內,重 復上述操作。







來電時,長按多功能鍵約1秒。

接聽/掛斷雷話

來電時,按一下多功能鍵接聽,再按一下掛斷。

功能要點

方法二:關機狀態下,長按多功能鍵約2秒(藍燈亮起)。

方法一:耳機從充電盒拿起後,耳機會自動開機(藍燈亮起)。

開機狀態下長按多功能鍵約4秒,耳機關閉(紅燈長亮約2秒)。



長按約4秒

播放/暫停

播放音樂時,按一下多功能鍵暫停,再按一下則播放。



切換上一曲/下一曲

播放音樂時,雙擊耳機多功能鍵切換上一曲或下一曲。



減小音量(-)/加大音量(+)

播放音樂時,三擊耳機多功能鍵減小音量或加大音量。



語音互動

待機狀態下,長按多功能鍵約1秒出現"嘟"聲後,可激活手機語 音助手(如:Siri)。



(若耳機不能連接手機、左耳或右耳沒有聲音)

從充電盒取出取出左右耳機,在關機狀態下,同時長按左右耳 機的多功能鏈約5秒(如下圖),耳機出現紅藍燈交替閃爍後松 手。在左右耳機紅藍燈交替閃爍的狀態下,四連擊右(R)耳機的 多功能鍵,等待3-5秒耳機自動串聯,待一邊耳機藍燈慢閃時, 另一邊耳機紅藍燈交替閃爍進入配對狀態。把手機上的連接記 錄刪除後,手機搜索連接"Model"並點擊完成連接。

如果連接失敗, 請把左右耳機放入充電盒內, 再拿起來重復上



- 1.若產品超過兩個星期未使用,建議使用前先對產品進行充電;
- 2.必須選擇經過國家認證的正規充電器廠家,符合輸出電壓DC
- 5V-1A的充電器,否則可能會導致起火甚至徹底損壞本產品; 3.使用耳機會降低對外界聲音的感知力,請不要在可能威脅到安
- 全的環境中使用耳機。長時間使用耳機有損聽力健康,請合理 控制使用時間及音量: 4、手機與耳機之間距離不能太遠,不能被金屬或者其他對無線信
- 號有影響的物體阻擋,在大功率無線wif或2.4G同頻率強信號環 境下使用耳機會影響體驗效果;
- 5、部分功能取決於不同的無線設備支持而實現,若不同無線設備 支持的協議不同、本耳機功能的實現將有所不同;
- 6.請勿任何理由拆開、維修或改裝該產品;請勿過度充電或將產品 置於溫度過低或過高 (0°C以下或45°C以上) 的環境下, 否則可能 會導致起火甚至徹底損壞本產品;
- 7.使用產品指示燈時,請避免靠近兒童或動物的眼睛;請勿在雷暴 天氣下使用該產品,雷暴可導致該產品工作異常,並增加觸電危險!
- 8.請避免與液體接觸,請勿用酒精及揮發性液體擦拭本產品;
- 9.請遵循我公司的使用條例,由用戶不正確的使用造成設備損壞 及構成的危險由操作者自行承擔,本公司不予承擔任何責任。

繁体

Eartips(M size) Eartips MIC/LED light Farbud Charging case For initial use, make sure the earbuds and case are fully charged.

Overview

Charging the Case

Please charge the case via USB cable.

keep constant on after fully charge.

The led light flashes green while charging; The green light

Activating Earbuds and Charging Earbuds

首次使用,請先給充電盒、耳機充飽電再使用。

充電盒充電時,綠燈閃爍;充滿電後綠燈長亮。

産品介紹

中號耳帽

多功能鍵

且掛

充電金屬觸點

給充電盒充電

使用USB充電線給充電盒充電。

Put both earbuds into the charging case to activate and charge them. (pins need to be well-contacted). The LED light will turn on red while charging and it turns off when the earbuds are fully charged.



TWS Pairing and Connection with Cell Phone

Take both earbuds out of the case at the same time and they will auto power on after 2-3 seconds. Both earbuds will auto pairing, at this moment the light on one earbud flashes blue and the light on the other earbud flashes red & blue alternately. Search for "Model" in cellphone and tap to connect both earbuds with cellphone. Please insert both earbuds into charging case and repeat above steps if earbuds fail to connect.



Wearing Earbuds

Functions

Power-on

blue)

Power-off

on.(LED light turn on blue)





Press and hold MFB for 4s to power off(LED turns on red for 2s)



Long press 2s

Long press 4s

Answer Call/Hang off

Press MFB to answer incoming call and press again to hang Method 1: Take out both earbuds and they will auto power Methold 2: Press MFB for 2s to power on (LED light turn on

Press MFB for 1s to reject incoming call.

Reiect Call



Long press 1s

Playback/ Pause

When playing music, press MFB to pause it and press again to



Next Song/Previous Song

When playing music, double press MFB on any earbud to skip track backword (previous song), double press MFB on any earbud to skip forward (next song)



Double Press

V-/V+

When playing music, press MFB on any earbud for 3 times to get volume down or up.



Voice Assistant

When standby, press and hold MFB for 1s untill the "beep" sound happen to activate voice assistant(Like: Siri).



(If Earbuds fails to connect with cellphone, no sound in left earbud or right earbud) 1.Take both earbuds out of the case.Press and hold the MFBs

- for 5 seconds (as the below picture shows) in power off mode. Don't release your fingers untill the LED light flashes red & blue alternately. When the LED light of both earbuds flashes red & blue alternately, Tap 4 times the MFB of right (R) earbud. Both earbuds will auto pairing after 3-5 seconds, at this moment the light on one earbud flashes blue and the light on the other earbud flashes red & blue alternately.
- 2. Delete the pairing name from the pairing list in cellphone, search for "Model" in cellphone and tap to connect both earbuds with cellphone.
- 3. Please put both earbuds into charging case and repeat above steps if earbuds fail to connect.



When the LED light of both earbuds flashes red & blue alternately, Tap 4 times the MFB of right @ earbud.

Attentions

- 1. If the earbuds is left unused for over two weeks, please recharge it periodically.
- 2.Be sure to use a 5V DC,1A charger made by qualified manufacturer.
- 3. Ensure that the distance between your device and the earbuds not too far away. Ensure that nothing is blocking the signal between your device and the earbuds. 4. The implementation of the earbuds function will be different
- due to different protocols supported by different wireless
- 5. Don't disassemble or modify your earbuds for any reason to avoid any damages and danger. Don't over charging to avoid the outbreak of a fire. Avoid exposing the earbuds to extreme temperatures (below 0°C or above 45°C). Extreme temperatures can cause deformation of Earbuds components and reduce battery life and the lifespan of your earbuds.
- 6.Don't put the device's LED lights close to humans' or animals' eyes. Do not use the earbuds during a thunderstorm. Thunderstorms can cause serious malfunction and increase
- the risk of electric shock. 7. Do not clean the earbuds with harsh chemicals or strong
- detergents. 8. Please follow our company's operating instructions. If any
- damage or danger caused due to the improper use, the responsibility shall be undertaken by the operator.

